
  

Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 24. maj 2022 kl. 17:30-20.00  

Deltagere  Formand: Anna Louise Møller  
Næstformand: Sofia Moura   
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Charlotte Mortensen, 
Mette Bertram, Christian Thorkildsen, Jesper Vejdiksen, Cathrine Monhart, Ayane 
Hassan Omar, Niels-Henrik Holm.  
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen, Andreas Ralund og Lotte 
Nielsen.  
Elevrepræsentanter: Elmin og Christoffer  
Skoleleder: Louise Schaaf   
Souschef: Peter Hindborg  
SFO- og klubleder: John Khan  

Mødeleder  Anna Louise  

Afbud  Henrik Korsbæk, Cathrine Monhart, Charlotte Mortensen, Sofia Moura, Christian 
Thorkildsen, Ayane Hassan Omar, Lotte Nielsen. Elmin og Christoffer 

Indkalder  Formand og skoleleder  

Referent  Ledelsen  

  

17.30 - 18.00  Formøde  

18.00 - 20.00  Dagsorden  

18.00 - 18.10  
(10 min.)  

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 

Godkendelse  

18.10 – 18.25  
(15min.)  

2. Nyt fra ledelsen  

a. Status på skemalægningen for skoleåret 2022/2023  
b. Status på optagelse af elever til sportsklassen  

c. Opmærksomhed omkring forventet udarbejdelse af 
høring i august  
 

A: Skemalægningen kører efter planen.  Der er allerede lavet et 
grundskema og nu er der en proces hvor alle detaljer 
dobbelttjekkes.  
 
B. Der er pt. optaget 22 elever, og det forventes at der kan blive 
op til 28 elever i klassen som resultat af samarbejdet med HB 
Køge.  
 
C: Der er en forventning om, at der skal laves store besparelser i 
Køge Kommune, og det forventes også at forslag til besparelserne 
kommer i starten af august. Derfor afholdes der bestyrelsesmøde 
d. 18. august med særlig fokus på høringssvar i forhold til 
besparelser. 
 
D: De fire faglokaler som har været under ombygning, er nu blevet 
afleveret af håndværkerne. Der er stadigvæk ting som skal 

Orientering  



færdiggøres, men skolen forventer at komme i gang med at 
rengøre og klargøre lokalerne, så der kan komme undervisning i 
lokalerne igen. Det er forventningen at alle lokaler er fuldt oppe 
og køre efter sommerferien. 

18.25 – 18.35  
(10 min.)  

3. Nyt fra elevrådet  
 
Ingen repræsentation fra Elevrådet, derfor ingen orientering. 

Orientering  
(evt. drøftelse)  

18.35 - 18.45  
(10 min.)  

4. Kommende dimission.   
Er der interesse for, at en fra SB siger et par ord til 
dimissionen? 

 
Skolebestyrelsens for-person holder ikke tale til dimissionen, men 
Mette Bertram vil gerne komme og holde en tale for eleverne. 

Drøftelse   

18.45 - 19.05  
(20 min.)  

5. Deltagelse på forældremøder i starten af det nye skoleår og 
involvering af kontaktforældrene.   
Hvordan vil vi gribe det an?   
 

Forældremøderne afholdes inden 1/10, og datoerne for møderne 
bliver meldt ud til forældrene inden sommerferien. 
Til SB-mødet i august koordineres det hvilke SB-medlemmer der 
besøger de enkelte klasser. Der skal udarbejdes et talepapir som 
sikrer en ensartethed i fremlæggelsen af SB arbejdet. 
 
Der er også et ønske om at holde et tvær-klasse-
kontaktforældremøde i løbet af efteråret. 
  

Drøftelse  

19.05 – 19.20  
(15 min.)  

6. Kommende konstituering af skolebestyrelsen.   
Tilkendegivelse af, hvem fra SB, der ønsker at stille op som 
formand og næstformand på mødet i juni.    
Selve valget og konstitueringen sker på SB-mødet i juni.  
 

Anna Louise stiller op til valg som SB for-person, alle andre SB- 
medlemmer bedes overveje om de vil stille op som næst-for-
person. 

Drøftelse   

19.20 – 19.45  
(25 min.)  

7. Opsamling på punktet ’Sund Skole’ fra forrige SB-møde.  
Hvordan kan vi fremadrettet arbejde med forskellige emne, 
der har SB’s interesse i det nye skoleår?   

 
Formanden foreslår at de forskellige emner som kom op på sidste 
SB-møde bliver sorteret og foldet mere ud på SB-møder efter 
sommerferien. De enkelte emner kan eventuelt blive kvalificeret i 
mindre udvalg, så det bliver lettere at finde ud af hvad der skal 
sigtes imod. 
 
Det er også vigtigt at SB inddrager medarbejderne og at der sigtes 
efter at styre skolen gennem udarbejdelse af overordnede 
principper. 
  

Drøftelse  



19.45 - 20.00  
(15 min.)   

8. Eventuelt   
 

• Pædagogernes TR er blevet valgt til fælles TR for alle 
pædagogerne i Køge Kommune.  

Drøftelse   

  


